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جلوگيري از افتتاح هاي زودرس خط هاي مترو 
منتخ��ب اول م��ردم ته��ران در 
ش��وراي ش��هر پنجم از اعضاي 
فعلي ش��وراي ش��هر خواس��ت 
زودرس  افتتاح ه��اي  جل��وي 
خط ه��اي مت��رو را بگيرند.ب��ه 
گزارش ايسنا، محسن هاشمي در 
نشست مشترک اعضاي مجمع 

نمايندگان تهران با منتخبين ش��وراي ش��هر پنجم با تش��کر از 
فراکس��يون اميد و نمايندگاني که از طرف اين فراکس��يون به 
عنوان اعضاي هيات نظارت بر انتخابات فعاليت کردند، گفت: 
قطع��ا اگ��ر زحم��ات اين عزيزان و آق��اي دکتر عارف و در راس 
اين زحمات، آقاي خاتمي نبود، امروز بنده اينجا در خدمت شما 
نب��ودم.وي ب��ا بيان اين که در مديريت ش��هر تهران با توجه به 
اين که چند س��ال س��ابقه کار اجرايي در اين حوزه دارم، ش��اهد 
بوده ام، چه قوانين خوبي نوشته مي شود و در مقام اجرا چگونه 
آن را دور مي زنند.منتخب اول مردم تهران در ش��وراي ش��هر 
پنجم با اشاره به قوانيني مانند حمل ونقل عمومي و حمل ونقل 
ريل��ي ب��ه عنوان نمونه قوانين خوبي که در اجرا مش��کل دارند، 
درب��اره وضعيت مت��روي تهران گفت: متروي تهران در بخش 
ساختمان و تونل ها وضعيت خوبي دارد اما در بخش تجهيزات 
به دليل کمبود منابع در برخي قس��مت ها مش��کل وجود دارد.

هاشمي با تاکيد بر اين که افتتاح هاي زودرسي که اکنون شاهد 
آن هس��تيم، بايد متوقف ش��ود، تصريح کرد: افتتاح خطي که 
هواکش ندارد و قطار کافي براي آن وجود ندارد، ايجاد ناامني 
براي مسافرين است و هر کس به عنوان شهردار جديد تهران 
انتخاب شود، بايد در اولين روز کاري خود اين خطوط را تعطيل 
کند.وي همچنين با بيان اين که ما منتخبان شوراي جديد فعلا 
مسئوليت و اختياري نداريم، از اعضاي شوراي شهر فعلي تهران 
خواس��ت که در مقابل اين افتتاح هاي زودرس که براي امنيت 

شهروندان خطرناک است، سکوت نکنند.

تخلفات شهرداري رو به افزايش است
عضو هيات رئيسه مجمع نمايندگان تهران گفت: اعضاي شوراي 
پنجم اصرار دارند براي جلوگيري از تخلفات شهرداري، مجلس 
ب��ا فوري��ت بايد به طرح مجدد تحقيق و تفحص از ش��هرداري 
تهران بپردازد. محمود صادقي در گفت وگو با خانه ملت در تشريح 
نشس��ت مش��ترک مجمع نمايندگان تهران با منتخبين شوراي 
اسلامي ش��هر تهران در دوره پنجم، گفت: نمايندگان منتخب 
ش��ورا و مجلس ضمن ايراد ديدگاه ها و مس��ائل خود به چالش  
شهر تهران از جمله حمل و نقل، آلودگي هوا، محيط زيست، آب، 
ساخت و ساز، بافت فرسوده و قوانين مربوطه اشاره کردند. وي 
گفت: موضوع تحقيق و تفحص از شهرداري تهران نيز در اين 
جلسه مطرح شد، با توجه به گذر شوراي چهارم به پنجم شهر 
و مواجه شدن شوراي جديد با مسائل و چالش هاي بسيار شهر، 
منتخبين شورا ضمن ايراد تخلفات گسترده در شهرداري، دوره 
12 ساله گذشته شهرداري را به دوره 8 ساله دولت نهم و دهم 
تشبيه کردند و از نمايندگان تقاضا کردند که مجلس مجدد طرح 

تحقيق و تفحص از شهرداري تهران را کليد بزند.

پيشخوان

گفت و گو تجارت- محمد خادمي:در5دوره ازبرگزاري شوراهاي شهروروستا 
دوجن��اح اصولگراي��ان واصلاح طلبان هم��واره درتلاش بودند تا 
اداره اين نهاد نظارتي را ازآن خود کنند،اصولگرايان دراين دودهه 
ازتاس��يس ش��وراهاي شهروروستا مدت زمان بيشتري توانستند 
اداره اين شوراها را به خصوص درکلانشهرها ازآن خود کنند،اما 
درپنجمين دوره انتخابات ش��وراها اقبال با اصلاح طلبان ياربود 
واين بار اصولگرايان شکست سنگيني را متحمل شدند،به طوري 
که اصلاح طلبان توانس��ته انددرتعدادي ازش��هرها بزرگ مانند 
تهران، تبريزوزاهدان تمامي اعضاي شوراي شهررا ازآن خود کند 
ودربخشي ازشهرها مانندمشهد،قم،اصفهان،يزدوکرمان اکثريت 
اعضاي شورا را دردست بگيرند.به همين منظورگفتگويي ترتيب 
داده ايم با »محمد صالح جوکار«عضوتشکل جبهه مردمي نيروهاي 
انق��لاب )جمن��ا( تا ازدلايل شکس��ت اصولگراي��ان درانتخابات 

شوراهاي شهربرايمان بگويد،که درادامه مي خوانيد:
دليل شکست اصولگرايان درانتخابات دوره پنجم را در چه  ���

مي بينيد؟
دلاي��ل گوناگون��ي وجود دارد ک��ه اصولگرايان نتوانس��تند اين 
بارکرسي هاي شوراي شهر کلانشهرها را دردست بگيرند، يکي 
از اي��ن دلاي��ل ب��ر مي گردد به مرج��ع تاييدصلاحيت نامزدهاي 
انتخابات شوراها که قبل ازبرگزاري انتخابات بسياري از نامزدهاي 
اصولگرايان رد صلاحيت ش��دند و اين درحالي بود که نامزدهاي 
ما استعلام چهارگانه را دريافت کرده بودند وازلحاظ قانوني هيچ 

ايرادي وجود نداشت که اين افراد رد صلاحيت شوند.
اما مرجع رسيدگي به تاييد صلاحيت نامزدهاي شورا ها اعلام  ���
کرده که از100درصد افرادي که اقدام به ثبت نام براي نامزدي 
انتخابات شوراها کرده بودند تنها 2درصد نتوانستند وارد اين 
رقابت ش�وند و از س�وي ديگر بخش�ي از افرادي که در مرحله 
نخس�ت رد صلاحيت ش�ده بودند مجددا تاييد صلاحيت خود 

را دريافت کردند؟
همين طور است، در ابتدا مرجع رسيدگي به تاييد صلاحيت بسياري 
ازنامزدهاي ما را در مرحله نخس��ت رد صلاحيت کرد که بعد از 
اعتراض مان مجددا اجازه ورود اين افراد به انتخابات را صادرکرد،اما 
اين رد صلاحيت ها سوالاتي درذهن مردم به وجود آورد، موضوع 
ديگرکه باعث شکس��ت اصولگرايان درانتخابات ش��ورا ها ش��د، 
برمي گردد به زمان برگزاري انتخابات رياست جمهوري با شوراها 
که اين موضوع باعث شد که مردم نتوانند به درستي نامزد مورد 
نظرش��ان را انتخاب کنند و از س��وي ديگر زمان و نحوه تبليغات 

مناسب نبود.
موض�وع ه�م زمان بودن اي�ن دو انتخابات در دوره هاي قبل  ���
هم به اين ش�کل بود و ازس�وي ديگر اين ش�رايط براي رقيب 

مقابل هم يکسان بود؟
ببينيد،ما معتقد هستيم بايد انتخابات شورا ها با رياست جمهوري 

فاصله داشته باشد، چرا که مردم فرصت کنند با دقت و تحقيق بيشتر 
اقدام به انتخاب نامزد اصلح کنند، بنده زماني که نماينده مجلس 
نهم بودم يک دوره مسئول تاييد صلاحيت نامزدهاي انتخابات 
شورا ها بودم و اطلاعات کاملي از روند ثبت نام و تاييد صلاحيت 
نامزدهاي شوراها دارم، به طوري که نمايندگان شهرها در مجلس 
اسلامي که مسئول تاييد صلاحيت نامزدهاي شورا شهرهستند 
بانک اطلاعاتي ندارند و تنها به شکل گزينشي اقدام به تاييد و رد 
ثبت نام کنندگان مي کنند،اين درحالي است که شوراي نگهبان 
بانک اطلاعاتي دارد وبه شکل گزينشي دست به انتخاب نامزدها 
نمي زند. در مجموع انتظارداريم نمايندگان محترم مجلس شوراي 
اس��لامي قانوني به تصويب برس��انند که زمان برگزاري انتخابات 
رياست جمهوري با شوراهاي شهر و روستا را جداگانه برگزارکنند و 
مرجع رسيدگي به تاييد صلاحيت افراد براي نامزدشدن به انتخابات 
شوراها را براساس يک بانک اطلاعاتي درنظربگيرند، نه اينکه به 

شکل گزينشي دست به انتخاب نامزدها بزنند.
ام�ا ع�ده اي ازکارشناس�ان مس�ائل سياس�ي معتقدند که  ���
اصولگرايان به درستي ليست خود را جمع بندي نکرده بودند 
وازهمان افرادي که در شوراي شهرفعلي وجودداشتنداستفاده 

کردند؟
ليس��ت راي دادن کار خوبي اس��ت، آن چيزي که من اطلاع دارم 
اصولگرايان با ليست هاي گوناگون وارد ميدان رقابت شدند، که 
اين کار به نظر بنده به ضرر ش��ان تمام ش��ده چرا که بايد همانند 
رياست جمهوري به جمع بندي يک نامزد مي رسيدند تا بتوانند راي 

بيشتري را در سبد خود جمع کنند.البته همه افرادي که از ليست هاي 
گوناگون اصولگرايان وجود داشتند افرادي با تجربه و کارآمد بودند. 
همچنين اين کار درستي نيست که يک فردي مدت 4سال وارد 
شوراي شود و بعد از مدتي از شورا خارج شود بنابراين اصولگرايان 
از توانايي افرادي که در ش��وراي فعلي بودند مي خواس��تند مجددا 
استفاده کنند تا در زماني که وارد شوراي جديد شدند افرادي با تجربه 
و کار بلد باشند. از سوي ديگر جناح اصلاح طلب نيزدر ليست خود 
افرادي را منتخب کرد که در شوراي چهارم حضورداشتند، بنابراين 
نمي توان گفت که اصولگرايان درخصوص استفاده کردن اعضاي 

شوراي فعلي درليست شان اشتباه کردند.
حادثه پلاس�کو موجب شد تابسياري ازشهروندان تهراني  ���
درفضاي مجازي از بي تجربگي تعدادي از اعضاي شوراي شهر 
گله مند شوند و معتقد بودند که اين افراد ازتخصص وتجربه 
لازم براي نظارت بر مديريت شهري برخوردارنيستند، با اين 
وجود اصولگرايان مجددا در ليست هايش�ان افراد ورزش�کار 
را گنجاندن�د، آي�ا اين موضوع باع�ث ريزش راي اصولگرايان 

نشد؟
ليس��ت بس��تن به همين راحتي نيست،نگاه ما به بستن ليست ها 
درش��وراي ش��هراين است که افراد گوناکون براساس تخصص و 
مهارت شان وارد ليست شوند،بنابراين بايد افراد ورزشکار،هنرمند، 

فرهنگي، حقوقدان، شهرساز و... را استفاده مي کنيم. 
ب�ا اي�ن وج�ود چرا درليس�ت هاي اصولگرايان تع�داد زنان  ���
کمترازليس�ت اصلاح طلبان اس�ت به طوري که اصلاح طلبان 

که پيروز ش�دند 6 نفراز21 نفر ليس�ت ش�ان را زنان تش�کيل 
مي دادند،اما ليست اصولگرايان از21 نامزدشان تنها 2 نفر از 
آنها را زنان تشکيل دادند، فکر نمي کنيد اين موضوع نيز کمک 

به شکست اين جريان سياسي شد؟
ما براي ليست کلانشهرها به شکل کلي وجامع که نيازشوراها باشد 
افراد را انتخاب مي کنيم،اما اصلاح طلبان دراين دوره از انتخابات 
ازشعاراصولگرايان استفاده کردند،آنها ازشعارآبادگران استفاده کردند 
در صورتي که اين شعارچند سال پيش اصولگرايان بوده است. البته 
ما دربعضي ازمراکز استان ها وشهرهاي ديگرپيروزشورا ها شديم و 
دربرخي از شهرها تعدادي ازکرسي هاي شورا را به دست آورديم و 

نمي توان گفت که اصولگرايان شکست سنگيني خوردند.
دليل اينکه مي گويند اصولگرايان شکست سنگين خورده اند،  ���
برمي گ�ردد ب�ه تع�داد آراي�ي که م�ردم داده اند،ب�ه طوري که 
سرليس�ت امي�د محسن هاشمي رفس�نجاني ب�ا سرليس�ت 

اصولگرايان مهدي چمران فاصله بسياري زيادي داشت؟
حضورم��ردم درپاي صندوق ه��اي راي مهم ترين پيروزي براي 
کش��ورمان اس��ت وفرق��ي ن��دارد که کدام جناح س��کان هدايت 
ش��هرداري ها را برعه��ده دارد وباي��د هردو جناح به دنبال خدمت 
کردن به مردم باشند،شايد بتوان گفت حضورتنها فرد سرشناس 
درليس��ت اص��لاح طلبان محسن هاش��مي بود ک��ه اين موضوع 
نيزداس��تان مفصل��ي دارد وتمايل ندارم ب��ه آن ورود کنم.اما وي 

ظرفيتي بزرگ براي اصلاح طلبان شوراي پنجم است.
فکرنمي کني�د م�ردم ب�ه دنبال تغيي�رات بودند،به طورمثال  ���
درشهررش�ت يک�ي ازاعض�اي منتخ�ب مردم فردي ش�د که 

رفتگرشهر بوده است؟
طبيعتا،م��ردم تغييرات وتحولات را دوس��ت دارند،اما درکناراين 
تغييرات وتحولات ش��ان تمايل دارند مبل مان ش��هري وچهره 
شهرش��ان نيزتغييرکن��د وخدم��ات بيشتردراختيارش��ان داده 
ش��ود،که اميدواريم اين نمايندگان ملت در حوزه شهري کارشان 
را به درستي انجام دهند و مشکلات را کمترکنند و انشاا..اتفاقات 

شوراي اول به وجود نيايد.
عل�ي مطه�ري نماين�ده مجل�س چن�د روز پي�ش در ي�ک  ���
اظهارنظ�ري خواس�ته ب�ود دول�ت از توانمندي ه�اي محم�د 
باق�ر قاليب�اف اس�تفاده کن�د و او را يک مدي�ر توانمند ياد کرده 

بود،نظرتان دراين باره چيست؟
شايد بتوان گفت تنها صحبت خوب آقاي مطهري همين باشد، 
آقاي قاليباف ازتوانمندي خوبي برخوردارهستند وبايد ازانرژي و 

مديريت او در مجموعه هاي ديگر نظام استفاده شود.
گوي�ا محم�د باق�ر قاليب�اف مي خواه�د ب�ه مجموعه س�پاه  ���

برگردد؟
اط��لاع ن��دارم که آق��اي قاليباف چه برنامه اي ب��راي آينده خود 

دارد.
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اندک 6 - واحد شمارش دکمه -آش، حرف مشايعت - سالخورده - زنده 
7 - س��وره بنی اس��رائيل - برادر قباد از پادش��اهان ساس��انی - سريش 8 - 
م��ورد احتي��اج - مبت��دی 9 - گريخت��ن - قبل ديروز - ش��بانگاه 10 - مزه 
خرمالو - بخش متحرک ميز - ضربه س��ر در فوتبال - فيلمی از س��يروس 

الون��د 11 - آب بن��د - رن��گ طلايی - پهلوان - خرس فلکی 12 - صندلی 
چرخدار کودک - گياه رنگرزی - نيروها 13 - خانه از علف و چوب - کرانه 
آسمان - فدراسيون جهانی فوتبال - دشمن خير 14- بسيار کوتاه قد - بندر 

يونان 15 - رويين تن افسانه ای - خاور - جاهل

حل جدول شماره قبل

مهمترين مأموريت هيات هاي رسيدگي به تخلفات اداري
پيشگيري از بروز تخلف است

مديرعامل س��ازمان تامي��ن اجتماعي، هدف از 
فعاليت هيات هاي رسيدگي به تخلفات اداري را 
ايج��اد انضب��اط و ارتقاي س��لامت اداري در هر 
دس��تگاه عن��وان و تصريح کرد: مهمترين نقش 

هيات ها پيشگيري از بروز تخلف است.
ب��ه گ��زارش روزنامه تج��ارت به نقل از اداره کل 
روابط عمومي سازمان تامين اجتماعي، دکتر سيد 
تقي نوربخش در همايش تخصصي اعضاي هيات هاي رس��يدگي به تخلفات اداري، 
قبولي طاعات و عبادات روزه داران در شب هاي پربرکت قدر را آرزو کرد و افزود: سازمان 
تامين اجتماعي يک نهاد اجتماعي و اقتصادي اس��ت که فعاليت هاي آن از طريق 70 

هزار همکار در بخش هاي بيمه و درمان سراسر کشور انجام مي شود.
وي اظهار داشت: تامين اجتماعي يک سازمان بزرگي است که در اعتماد سازي و افزايش 

رضايتمندي مردم، توسعه امنيت اجتماعي و ملي در کشور نقش مهمي دارد.
دکتر نوربخش گفت: نيمي از جمعيت کش��ور تحت پوش��ش تامين اجتماعي هس��تند 
که غالباً از اقش��ار مس��تضعف جامعه هس��تند که از پايه هاي اصلي انقلاب و نظام نيز 
محس��وب مي ش��وند که معيش��ت و درمان آنها از سوي اين سازمان تامين مي شود. وي 
ب��ا اش��اره ب��ه بودج��ه 70 هزار ميليارد توماني و گردش مال��ي 150 هزار ميليارد توماني 
 س��ازمان تامين اجتماعي افزود: 30 درصد کل بودجه کش��ور در اين س��ازمان ش��کل

 مي گيرد.
مديرعام��ل س��ازمان تامين اجتماعي گفت:در اي��ن دوره ترکيب و اعضاي هيات هاي 
رسيدگي به تخلفات اداري و دبيرخانه آن مورد توجه قرار گرفت و سعي مي شود نيروها 

از نظر کمي و کيفي ارتقا پيدا کنند.
مديرعامل سازمان تامين اجتماعي، دقت در صدور آرا، ايجاد مکانيزم پيشگيرانه بروز 
تخلف و آموزش اعضاي هيات هاي رسيدگي به تخلفات اداري را بسيار مهم دانست. 
وي با اش��اره به فرمايش��ات مقام معظم رهبري در همايش تخلفات اداري در زماني 
که رياس��ت محترم جمهور بودند، گفت: در اين همايش اجراي دقيق قوانين، مراعات 
عدالت، دوري از اجتهادهاي شخصي، اهميت دادن به آبروي افراد و در نظر قرار گرفتن 
رضايت خداوند از س��وي رهبر انقلاب مطرح ش��دند که اين موارد بايد در هيات هاي 

رسيدگي به تخلفات اداري ملاک قرار گيرند.
نائ��ب رئي��س هيئ��ت تخصصي بيمه، کار و تامين اجتماعي ديوان عدالت اداري دراين 
همايش با بيان اينکه اين ديوان از سال 1360 فعاليت خود را آغاز کرد، گفت: قوانين 
تشکيلات و آيين دادرسي از سال 92 بر ديوان عدالت اداري حاکم است. دکتر آشورلو 
با اش��اره به اينکه رس��يدگي آرا در ديوان عدالت اداري در مرحله اول نقض تحقيقات 
از نظر ش��کل و ماهيتي اس��ت، اظهار داش��ت: قاضي نواقص و ايرادات به آرا را مطرح 
مي کند و هيئت هاي مکلفند نواقص مربوطه را کارشناسي و برطرف سازند. وي افزود: 
نياز اس��ت اعضاي هيئت هاي رس��يدگي به تخلفات اداري به اطلاعات کافي مجهز 

شوند تا قضاوت صحيحي کنند.
رئيس امور اخلاق اداري گفت: اين س��ازمان 6 هيات رس��يدگي به تخلفات اداري دارد 
که 4 هيات بدوي و 2 هيات تجديدنظر هستند. دکتر خرازي، کشف، رسيدگي تخلفات، 

صدور، ابلاغ و اجراي راي را مراحل رسيدگي به تخلفات اداري معرفي کرد.

مديرعامل بيمه آرمان: صنعت بيمه نياز به افراد متخصص دارد
بياني��ان مدي��ر عام��ل بيمه آرم��ان در گفتگو با 
روزنامه گسترش تجارت: يکي از مشکلاتي که 
صنع��ت بيم��ه همواره با آن مواجه بوده و س��بب 
ش��ده ت��ا اين بخ��ش از اقتصاد ب��ا موانع زيادي 
روبه رو ش��ود، برخي تصميم هاي نادرست است 

که در موسسات بيمه اي گرفته مي شود.
به نظر مي رس��د که دليل اين امر را بايد در ورود 
افراد غيرمتخصص و غيرحرفه اي به اين صنعت در سال هاي گذشته دانست؛ افرادي 
که بدون آگاهي از تبعات برخي از تصميم گيري ها، شرايطي را ايجاد مي کنند که اين 
صنعت هنوز نتوانسته به جايگاه واقعي خود دست پيدا کند؛ تصمياتي همچون، تعديل 
غيرمنطقي نرخ هاي حق بيمه که مي توان از آن به عنوان خودکشي شرکت هاي بيمه 
ياد کرد، انعقاد برخي قراردادها که بدون بررسي کافي ريسک انجام مي شود و مواردي 
از اين دس��ت که از جنبه فني چندان مورد قبول نيس��ت و تاثير مس��تقيمي بر پرتفوي و 

سود و زيان شرکت هاي بيمه اي خواهد داشت.

به هر حال وجود اين چالش ها و مسائل در صنعت بيمه که بخش زيادي از آن به حوزه 
حاکميت ش��رکتي و درون موسس��ات بيمه مربوط اس��ت، س��بب شد تا در نهايت بيمه 
مرکزي به فکر ارائه آيين نامه حاکميت ش��رکتي در موسس��ات بيمه اي بيفتد تا بتواند 
ازاين طريق بخش��ي از مش��کلات داخلي موسس��ات بيمه اي را س��امان بخشد که اميد 
م��ي رود ب��ا تصوي��ب اين آيين نامه و اجراي کام��ل آن، صلاحيت ها، حوزه اختيارات و 

فعاليت شرکت هاي بيمه اي از شفافيت بيشتري برخوردار شود. 
ضمن اينکه اميد مي رود با اجراي درست اصول حاکميت شرکتي در شرکت هاي بيمه، 
بتوان در زمينه مديريت ريس��ک به نحو مطلوبي عمل کرد تا س��رمايه هاي موسس��ه 
بيمه به ش��يوه درس��ت و کارشناس��ي، س��رمايه گذاري و مديريت ش��وند، ريسک هاي 
موسس��ه بيمه به دقت بررس��ي، ارزيابي و مديريت ش��وند، افراد شايس��ته در پست هاي 
 متناس��ب منصوب ش��وند و به طور کل فعاليت ش��رکت هاي بيمه اي از ش��فافيت لازم

 برخوردار شود. 

مدير بيمه هاي اتش سوزي بيمه ايران: 
قصد رفتن به هيات مديره بيمه سينا را ندارم

مدي��ر بيمه هاي اتش س��وزي بيمه ايران اذعان 
داش��ت: قصد رفتن به هيات مديره بيمه س��ينا را 
ن��دارم. ب��ه گ��زارش روزنامه تج��ارت به نقل از 
ريس��ک نيوز،رضائ��ي ، مدي��ر بيمه ه��اي اتش 
س��وزي بيمه ايران رفتن به هيات مديره شرکت 
بيمه س��ينا را در گفتگويي با اين رس��انه تکذيب 
ک��رد. وي اذعان داش��ت: قص��د رفتن به هيات 
مديره ش��رکت ديگري را ندارم و همچنان در مقام مديريت بيمه هاي اتش س��وزي 
اي��ران ايف��اي نق��ش خواهم کرد. لازم بذکر اس��ت ، چندي پيش برخي منابع خبري از 

احتمال رفتن رضائي در پست هيات مديره بيمه سينا خبر داد.

بيمه رازي خسارت ملي پوش تيم راگبي بانوان را پرداخت کرد
ش��رکت بيم��ه رازي خس��ارت س��ارا 
عبدالملک��ي را ک��ه ناش��ي از حادث��ه 
تصادف بود، 24 س��اعت پس از تکميل 

پرونده به ايشان پرداخت کرد.
 ب��ه گ��زارش روزنامه تج��ارت به نقل 
از رواب��ط عمومي بيم��ه رازي، س��ارا 
عبدالملک��ي بازيک��ن تي��م ملي راگبي 
بانوان ايران، بازيکن و مربي هندبال و دانش��جوي رش��ته تربيت بدني اس��ت که در راه 
بازگشت از کرمانشاه به تهران دچار سانحه تصادف شد و به  شدت دچار آسيب ديدگي 

از ناحيه نخاع گرديده بود.
با توجه به اينکه ايش��ان داراي بيمه نامه حوادث راننده ش��رکت بيمه رازي بوده اس��ت 
پس از اطلاع و مراجعه به ش��رکت، خس��ارت ظرف مدت24 س��اعت پس از تکميل 

پرونده به ايشان پرداخت شد.

»خاله نرگس«  سفير زيست محيطي بيمه دي شد
مج��ري  نرگ��س(،  )خال��ه  اي��وب  آل  آزاده 
برنامه هاي کودک، س��فير زيست محيطي بيمه 

دي شد.
ب��ه گ��زارش روزنام��ه تجارت به نق��ل از روابط 
عموم��ي و امور بين المل��ل؛ در ضيافت افطاري 
هم��کاران بيم��ه دي که با حض��ور مديرعامل، 
معاوني��ن، مدي��ران، کارکن��ان و خانواده هاي ايش��ان برگزار ش��د، مهندس بختياري 
مديرعامل ش��رکت بيمه دي ضمن اهداي لوح تقدير به خانم آل ايوب اعلام کرد: با 
توجه به رويکرد زيس��ت محيطي ش��رکت بيمه دي به عنوان مس��ئوليت اجتماعي خود، 
س��رکار خانم آل ايوب هنرمند گرامي کش��ور به عنوان س��فير زيس��ت محيطي به ما در 

رسيدن به اهداف و مسئوليت اجتماعي مان ياري خواهند رساند.
آل ايوب نيز در اين مراس��م ضمن ابراز خرس��ندي از حضور در جمع صميمي همکاران 
بيمه دي گفت: خوشحالم که ميتوانم در کنار مديران و کارکنان خوب بيمه دي براي 
روزهاي بهتر س��رزمينمان گام بردارم. به اميد خدا در کنار ش��ما در تمام نقاط کش��ور 
 عزيزم��ان س��فر خواهي��م کرد و پيام محيط زيس��تي خود را ب��ه هموطنانمان خواهيم 

رساند.

اخبار بيمه

سالاري راد، جامعه شناس و پژوهشگر شهري با اشاره به مشکلات 
مگامال س��ازي بي رويه گفت: ش��هرداري با تجاري سازي هاي 
بي برنامه  فرصت هاي شغلي را از خرده فروشان مي قاپد و آن ها 
را ورشکس��ت مي کند. محس��ن س��الاري راد در گفتگو با ايلنا؛ 
ريشه اصلي مشکلات تهران را ناشي از رويکرد شوراي چهارم 
در انتخاب شهردار دانست و تصريح کرد: رويکرد شهرداري به 
مس��ائل مالي از عوامل اصلي ش��کاف طبقاتي است. شهرداري 
ب��ا تجاري س��ازي هاي بي برنام��ه  فرصت ه��اي ش��غلي را از 
خرده فروش��ان مي قاپد وآن ها را ورشکس��ت مي کند. از نظر من 
اين يکجور دزدي محسوب مي شود و در چارچوب مسائل شرعي 
هم حرام اس��ت. وي س��اخت و س��از بي رويه و بدون انديش��ه ي 
مگامال ها را موجب نابودي س��اختار محله دانس��ت و گفت: با 

نابودي مغازه هاي کوچک، س��اختار محلي سس��ت شده و از هم 
مي پاشد، اين خرده فروشي ها بخشي از تعاملات محلي را شامل 
مي شوند و با نابود شدنشان از خود بيگانگي شهروندان افزايش 
مي يابد. با خلوت شدن محله ها، آسيب هاي اجتماعي در محله 
افزايش يافته و امنيت ش��هر کاهش مي يابد. در حقيقت وقتي 
م��ردم ب��راي خري��د در خيابان و کوچه قدم نزنند،  وقتي مغازه ها 
تعطيل اس��ت و چراغ ها خاموش، مش��خص اس��ت که امنيت در 
ش��هر نابود مي ش��ود. سالاري راد س��اخت بي تفکر مگامال ها را 
يک اشتباه بزرگ مديريتي دانست و ادامه داد: اين اشتباه اثرات 
چندگانه روي شهر گذاشت. گذشته از بحران هاي ترافيکي که 

زندگي س��اکنان برخي مناطق را مختل کرد؛ موجب ش��د نان از 
سفره ي مغازه دار هاي کوچک برداشته شود و کارو کاسبي شان 
کس��اد ش��ود. از سوي ديگر ساخت واحد تجاري هم محدوديت 
دارد و اکنون شاهد هستيم تجاري سازي هم به سرنوشت مسکن 
دچار ش��ده و تعداد زيادي از واحد هاي تجاري خالي هس��تند. در 
واقع اکنون با مازاد فعاليت هاي تجاري در ش��هر تهران روبه رو 
هستيم. وي درياچه چيتگر را يک نمونه عقده گشايي دانست و 
تصريح کرد: مي خواستند در نقشه تهران لکه آبي داشته باشند 
براي همين درياچه چيتگر را احداث کردند، درحاليکه شهر هاي 
ايراني بر بنياد آب هاي پنهان استوار است و اين درياچه يک اشتباه 

اس��تراتژيک در برنامه ريزي اس��ت، البته اين جور اقدامات براي 
ساختن برج هاي بلند مرتبه هم وجود داشت. اما در حقيقت شهر 
بايد خودش، خود را تعريف کند، اينجاست که مشخص مي شود 
چرا شهردار بايد شهر را درک کند و خردمندانه تصميم بگيرد. 

يک پژوهشگر شهري:تهران شهردار انديشمند مي خواهد 


